
1 

 

 

 Protokół nr 107/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 18 listopada 2021 r. 
 
Posiedzenie otworzył Członek Zarządu – pan Jerzy Czapliński /lista obecności stanowi załącznik 
nr 1/. Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.  
 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 
2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 106/2021.  
 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 106/2021. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 106/2021 głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,        
M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wnioskiem pani                           
K. Trzaskalskiej – dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku w sprawie zwiększenia 
wymiaru zatrudnienia pracownikom obsługi.  
/na posiedzenie weszła pani Kornelia Jaroszewska-Sobczak – inspektor Wydziału Oświaty, 
Kultury i Promocji/ 
 
Pani Jaroszewska-Sobczak poinformowała, że pani dyrektor złożyła wniosek w sprawie 
zwiększenia wymiaru zatrudnienia pięciu pracownikom obsługi (paniom sprzątającym) z ¾ 
etatu na cały etat. Dodała, że łączny wymiar zatrudnienia tych pracowników wynosi 3,75 
etatu. Nadmieniła, że pani dyrektor uzasadnia swój wniosek tym, iż trzeba dezynfekować 
miedzy innymi poręcze, klamki, blaty, klawiatury, włączniki, natomiast wykonywanie tych 
czynności po każdej lekcji przy obecnym stanie zatrudnienia nie jest w pełni możliwe. Pani 
Jaroszewska-Sobczak poinformowała, że łączna powierzchnia do sprzątania budynku szkoły, 
hali sportowej i ciągów komunikacyjnych wynosi około 4980m². 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do powyższego wniosku. 
Pani Łątkowska stwierdziła, że jest za tym żeby zwiększyć etaty, natomiast należy porównać 
etaty w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku z etatami w Zespole Szkół im. C.K. Norwida. 
Dodała, że w Zespole Szkół im. C.K. Norwida jest więcej etatów a powierzchnia do sprzątania 
jest mniejsza, jak również jest mniej uczniów. Ponadto stwierdziła, że w Zespole Szkół 
Zawodowych będzie więcej pomieszczeń do sprzątania, ponieważ trwa rozbudowa budynku 
szkoły. 
Pan Buliński stwierdził, że taką analizę dotyczącą szkół Członkowie Zarządu powinni dostać do 
połowy grudnia. Dodał, że na dzień dzisiejszy jest za zwiększeniem etatów w Zespole Szkół 
Zawodowych w Kurzętniku ale również za analizą jeśli chodzi o etaty w Zespole Szkół im. C.K. 
Norwida. 
Pani Grzywacz również stwierdziła, że jest za zwiększeniem etatów w Zespole Szkół 
Zawodowych w Kurzętniku, natomiast uważa że sprawa zatrudnienia pracowników obsługi, 
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powinna być rozpatrzona po oddaniu dobudowanej części budynku Zespołu Szkół 
Zawodowych. Dodała, że należy również przeanalizować zatrudnienie pracowników 
administracji w obu szkołach. 
Wniosek pani K. Trzaskalskiej stanowi załącznik nr 3. 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu przyznania 
pomocy zdrowotnej dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i palcówkach prowadzonych 
przez Powiat Nowomiejski.  
 
Pan Wicestarosta odczytał projekt uchwały. 
Pani Jaroszewska-Sobczak poinformowała, że w dniu 9 listopada odbyło się posiedzenie 
Komisji Zdrowotnej, która rozpatrzyła wnioski nauczycieli. Dodała, że na pomoc zdrowotną dla 
nauczycieli zostały przeznaczone środki w łącznej wysokości 5000 zł. Nadmieniła, że wpłynęło 
14 wniosków nauczycieli czynnych i emerytowanych. Poinformowała, że we wnioskach były 
wskazane choroby przewlekłe oraz poważne choroby przewlekłe, ponadto wnioskowano o 
dofinansowanie okularów korekcyjnych. Komisja wzięła pod uwagę rodzaj schorzenia oraz 
średni dochód netto na jednego członka rodziny z ostatnich trzech miesięcy i przyznała środki 
w wysokości: 100 zł, 200 zł, 300 zł, 1000 zł (poważne choroby przewlekłe), natomiast na 
dofinansowanie okularów od 100 zł do 200 zł. Pani Łątkowska stwierdziła, że na tyle jednostek, 
z których nauczyciele ubiegają się o dofinansowanie są to niskie kwoty. 
Pan Buliński stwierdził, że kiedyś był taki pomysł, żeby przyznawać środki z funduszu 
zdrowotnego w większej kwocie tylko dla nauczycieli, którzy mają bardzo poważne choroby 
przewlekłe. Pan Buliński zastanawiał się czy środki w wysokości 100 zł, 200 zł na 
dofinansowanie okularów korekcyjnych są wystarczające. Ponadto stwierdził, że nie jest 
nigdzie napisane, że wszyscy wnioskodawcy mają otrzymać dofinansowanie. Dodał, że na 
przyszłość należałoby poddać ewentualnej analizie czy nie skupić się na pomocy nauczycielom, 
którzy tej pomocy najbardziej potrzebują. 
Pan Wicestarosta poinformował, że tak było w ubiegłym roku, pomoc otrzymali nauczyciele z 
najpoważniejszymi schorzeniami. Natomiast w tym roku członkowie komisji zdecydowali 
inaczej. 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,      
M. Buliński. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacjami w sprawie 
wyrażenia pozytywnej opinii na zawieszenie zajęć w ZS im. C.K. Norwida i w ZSZ w 
Kurzętniku.  
 
Pani Jaroszewska-Sobczak poinformowała, że zachorowania na COVID-19 w szkołach 
wzrastają. Dodała, że w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku od 10 listopada do dnia 
dzisiejszego łącznie na kwarantannie przebywało 21 oddziałów. Na dzień dzisiejszy na 
kwarantannie przebywa: 131 uczniów szkoły branżowej, 350 uczniów technikum, 3 nauczycieli 
oraz 3 nauczycieli w izolacji z wynikiem dodatnim. Natomiast w Zespole Szkół im. C.K. Norwida 
na chwilę obecną nikt nie przebywa na kwarantannie. 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do informacji. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Informacje stanowią załącznik nr 4. 
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Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się informacją o złożeniu wniosku 
organu prowadzącego o udzielenie wsparcia na 2022 rok w ramach Narodowego Programu Rozwoju 
Czytelnictwa na lata 2021-2025.  

 
Pani Jaroszewska-Sobczak poinformowała, że w imieniu Zespołu Szkół im. C.K. Norwida, 
Zespołu Szkół Zawodowych oraz Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji zostanie złożony 
wniosek do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego o dofinansowanie zakupu książek oraz 
wyposażenia bibliotek szkolnych i pedagogicznych. Dodała, że łączna kwota wsparcia 
finansowego wyniesie 27 000 zł, łączny wkład własny wyniesie 6750 zł, co daje łączny 
całkowity koszt realizacji zadania w wysokości 33 750 zł. 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do wniosku. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek stanowi załącznik nr 5. 
/pani K. Jaroszewska-Sobczak opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyboru podmiotu, któremu zostanie powierzona realizacja zadania publicznego Powiatu 
Nowomiejskiego w 2022r. z zakresu udzielenia nieodpłatnej pomocy prawnej i świadczenia 
nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego.  
/na posiedzenie weszła pani J. Haska – pełnomocnik do spraw organizacji pozarządowych/ 

Pani Haska poinformowała, że na realizację zadania z zakresu udzielania nieodpłatnej pomocy 
prawnej oraz na realizację zadania z zakresu świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 
obywatelskiego zostało złożonych 5 ofert. Dodała, że wszystkie oferty spełniały wymogi 
formalne. W dniu 15 listopada odbyło się posiedzenie komisji konkursowej (zgłosiła błąd w  
protokole, ponieważ jest wpisana data 12 listopada), na której obecnych było czterech 
członków Komisji oraz  jedna osoba  z głosem doradczym. Poinformowała, że każda oferta była 
punktowana, ponadto w protokole jest wpisane uzasadnienie dla oferty, która otrzymała 
największą ilość punktów. 
 Szczegółowo omówiła oferty oraz dodatkowe zadania, które proponują poszczególne 
organizacje.  
Oferta nr 1 złożona została przez Fundację Togatus Pro Bono. Osoby, które uczestniczyłyby w 
realizacji zadania to: czterech radców prawnych, trzech doradców obywatelskich i dwóch 
mediatorów, natomiast w ramach wolontariatu: tłumacz języka migowego, asysta, księgowa 
oraz informatyk. Wkład własny rzeczowy: sprzęt, program prawny, materiały biurowe. 
Wartość wkładu własnego rzeczowego i osobowego wyceniona jest na 30 280 zł. 
Pani Haska dodała, że oferty były do siebie bardzo podobne i komisja przy opiniowaniu skupiła 
się na zadaniach, które proponują organizacje z zakresu edukacji. W ramach zadań 
edukacyjnych  Fundacja Togatus Pro Bono proponuje: wykłady, konferencje, szkolenia on-line 
dla przedsiębiorców, informatory i biuletyny, artykuły naukowe, strony internetowe, kanał         
YouTube, wzory pism na stronach internetowych, konkurs wiedzy dla uczniów szkół 
ponadpodstawowych, kalkulator alimentacyjny, spoty wideo, plakaty i ulotki, audycję w radio, 
kampania mailingowa oraz infolinię. 
Oferta nr 2 złożona została przez Fundację „Inicjatywa Kobiet Aktywnych” w Olsztynie. Osoby, 
które uczestniczyłyby w realizacji zadania to: pięciu radców prawnych, trzech doradców 
obywatelskich i trzech mediatorów, natomiast w ramach wolontariatu: asysta i księgowa. 
Wkład rzeczowy fundacji to sprzęt, wartość wkładu rzeczowego i osobowego 26 660 zł. W 
ramach zadań edukacyjnych fundacja proponuje: wykłady lub warsztaty dla młodzieży lub 
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seniorów, spotkania z seniorami, konkurs wiedzy o prawie, wzory pism, informatory, 
prezentacja multimedialna, strona internetowa, materiały filmowe dla niesłyszących, infolinię, 
spot telewizyjny, spot reklamowy, plakaty i ulotki. 
Oferta nr 3 złożona została przez Stowarzyszenie Zaborskie Towarzystwo Naukowe z Brus. 
Osoby, które uczestniczyłyby w realizacji zadania to: czterech radców prawnych, czterech 
doradców obywatelskich i czterech mediatorów, natomiast w ramach wolontariatu: asysta, 
księgowa, opracowanie biuletynów przez radców prawnych. Wkład własny osobowy i 
rzeczowy wynosi 58 640 zł. W ramach zadań edukacyjnych fundacja proponuje: poradnik dla 
seniorów, wykłady lub warsztaty, informatory, audycję w radio, spot edukacyjno-promocyjny, 
wizytówki informujące o punktach, e-plansze, e-poradniki, prezentacje multimedialne dla 
młodzieży, stronę internetową dla osób niedowidzących, plakaty i ulotki informacyjne, ulotki 
dla młodzieży, broszury informacyjne oraz infolinię. 
Oferta nr 4 złożona została przez Stowarzyszenie Sursum Corda. Osoby, które uczestniczyłyby 
w realizacji zadania to: czterech radców prawnych, czterech doradców obywatelskich i 
czterech mediatorów, natomiast w ramach wolontariatu: asysta, tłumacz języka migowego, 
księgowa, informatyk. Wkład własny osobowy i rzeczowy wynosi 50 640 zł. W ramach zadań 
edukacyjnych fundacja proponuje: audycję radiową, stronę internetową, artykuły prawnicze 
na stronie, media społecznościowe, infolinię, 24 godzinny czat, szkolenie on-line dla 
wykonawców zadania i pracowników urzędów dotyczące mediacji, spot wideo, e-poradniki,    
e-biuletyny, poradniki prawne, plakaty, ulotki oarz plakaty edukacyjne. 
Oferta nr 5 złożona została przez Stowarzyszenie Ovum. Osoby, które uczestniczyłyby w 
realizacji zadania to: dwóch radców prawnych, dwóch doradców obywatelskich i dwóch 
mediatorów, natomiast w ramach wolontariatu: asysta. Wkład własny osobowy i rzeczowy 
wynosi 13 344 zł. W ramach zadań edukacyjnych fundacja proponuje: webinarium, prelekcje 
multimedialne, wideoklipy, szkolenia dla seniorów i młodzieży, informator edukacyjny, 
informatory o punktach, infolinię, plakaty oraz reklamę internetową.  
Komisja konkursowa po zapoznaniu się z ofertami spełniającymi wymogi formalne dokonała 
indywidualnej oceny na karcie opiniującej oferty. Po zsumowaniu punktów członków komisji 
konkursowej punktacja przedstawia się następująco ( maksymalna liczba punktów wynosiła 
332)  : 
Oferta nr 1 -   304 punkty 
Oferta nr 2 -   283 punkty 
Oferta nr 3 -   313 punktów  
Oferta nr 4 -   296 punktów  
Oferta nr 5 -   268 punktów 
Pan Wicestarosta zarekomendował do wyboru stowarzyszenie, które otrzymało największą 
ilość punktów czyli ofertę nr 3 Stowarzyszenia Zaborskie Towarzystwo Naukowe z Brus. 
Pan Buliński stwierdził, że wkłady własne stowarzyszeń i fundacji są bardzo duże. Zapytał czy 
stawki dla osób realizujących zadanie są porównywalne. 
Pani Haska wyjaśniła, że najwyższy wkład własny ma Zaborskie Towarzystwo Naukowe przy 
czym stawka za godzinę pracy była jedna z niższych. Dodała, że były różne stawki za godzinę, 
na przykład Fundacja Togatus Pro Bono miała stawki księgowej czy informatyka jedne z 
wyższych mimo, że te osoby wykonują pracę w ramach wolontariatu. 
Pan Buliński stwierdził, że stawki należałoby ujednolicić, ponieważ jeżeli stowarzyszenia mają 
największy wkład własny to mamy wyobrażenie, że ta organizacja zasługuje na największą 
punktację.  
Pani Łątkowska stwierdziła, że zadania przedstawione w ofercie Zaborskiego Towarzystwa 
Naukowego  były ciekawe. 
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Pani Haska dodała, że Zarząd nie może ujednolicić stawek, natomiast komisja analizowała 
stawki, które proponowały organizacje. 
Zarząd dokonał wyboru oferty i zlecił realizację powyższego zadania publicznego 
Stowarzyszeniu Zaborskie Towarzystwo Naukowe z Brus. Ponadto ustalono dotację na 
realizację zadania w wysokości: 64 020,00 zł. 
Pan Wicestarosta odczytał projekt uchwały. 
 

Protokół komisji opiniującej oferty złożone na realizację zadania stanowi załącznik nr 6. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,      
M. Buliński. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością oznaczoną działką nr 14/6 obręb 9 Nowe 
Miasto Lubawskie na cele budowlane.  
/na posiedzenie weszła pani Beata  Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 
Spraw Gospodarczych/ 

Pani Widźgowska poinformowała, że firma Warmex złożyła wniosek o dysponowanie przez 
Polską Spółkę Gazownictwa sp. z o.o. Oddział Zakład Gazowniczy w Olsztynie, częścią 
nieruchomości z przeznaczeniem na cele budowlane związane z budową przyłącza gazowego 
średniego ciśnienia do Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „ESKULAP”. Dodała, że 
prace związane z przyłączem nie zakłócą przejazdu przez drogę dojazdową znajdującą się na 
gruncie powiatowym. 

Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek firmy Warmex stanowi załącznik nr 7. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyjęcia sprawozdania Nowomiejskiego Stowarzyszenia Wspomagania Rozwoju Dzieci i 
Młodzieży „Błękitna Mila” w Pacółtowie, któremu zlecono realizację zadania publicznego.  
/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli / 

Pani Jeda omówiła protokół, który stanowi załącznik nr 8. 

Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,      
M. Buliński. 
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Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Amazonki w Nowym Mieście Lubawskim, 
któremu zlecono realizację zadania publicznego.  
 
Pani Jeda omówiła protokół, który stanowi załącznik nr 9. 

Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,     
M. Buliński. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Nowomiejskiego. 

Pani Sekretarz poinformowała, że 1 listopada 2021r. weszła w życie ustawa z dnia 17 września 
2021r. o zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze stanowiska 
państwowe oraz niektórych innych ustaw. W art. 11 wprowadzono również zmiany w ustawie 
o pracownikach samorządowych dotyczące zasad wynagradzania pracowników 
samorządowych pochodzących z wyboru. Dodała, że w art. 37 ust.3 ustawy o pracownikach 
samorządowych podniesiono przelicznik kwoty bazowej stanowiący podstawę do ustalenia 
maksymalnej ustawowej wysokości wynagrodzenia pracowników samorządowych 
pochodzących z wyboru z 7-krotności do 11,2 krotności. Poinformowała, że kwota bazowa 
wynosi 1789,42 zł, co oznacza iż maksymalne miesięczne wynagrodzenie osób zatrudnionych 
na podstawie wyboru wyniesie 20 041,50 zł. Ponadto zgodnie z nowo dodanym art. 37 ust. 4 
ustawy o pracownikach samorządowych wskazano, że minimalne wynagrodzenie osób 
zatrudnionych na podstawie wyboru nie może być niższe niż 80 % maksymalnego 
wynagrodzenia określonego dla poszczególnych stanowisk w przepisach Rozporządzenia Rady 
Ministrów w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych. Maksymalne 
wynagrodzenie na danym stanowisku stanowi suma maksymalnego poziomu wynagrodzenia 
zasadniczego oraz maksymalnego poziomu dodatku funkcyjnego, a w przypadku wójta, 
burmistrza, prezydenta miasta, starosty, marszałka także kwoty dodatku specjalnego (to jest 
30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego). Pani Sekretarz 
poinformowała, że Staroście Powiatu do 60 tys. mieszkańców przysługują następujące 
składniki wynagrodzenia: 
- wynagrodzenie zasadnicze do 10 250 zł. 
- dodatek funkcyjny do 3 150 zł. 
- dodatek za wieloletnią pracę od 5 do 20 procent wynagrodzenia zasadniczego /w zależności 
od stażu pracy/. 
- dodatek specjalny 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego. 
Dodała, że zgodnie z art. 18 ustawy z dnia 17 września 2021r. o zmianie ustawy o 
wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz niektórych innych 
ustaw, przepisy ustawy zmienionej art. 11 (w art. 11 zmienia się ustawę z dnia 21 listopada 
2008 r. o pracownikach samorządowych) w brzmieniu nadanym ustawą z dnia 17 września 
2021r. o zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze stanowiska 
państwowe oraz niektórych innych ustaw, mają zastosowanie również do ustalania wysokości 
wynagrodzeń, diet i uposażeń od dnia 1 sierpnia 2021r.  
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet dla 
radnych Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pan Wicestarosta poinformował, że dokonana została poprawka w podstawie prawnej w 
projekcie uchwały, to znaczy został wykreślony art. 5 przy ustawie o wynagrodzeniu osób 
zajmujących kierownicze stanowiska państwowe. Ponadto na wniosek pana Starosty 
proponuje się zmianę w paragrafie 1 ust. 1 w wysokości diety Przewodniczącego Rady Powiatu 
– 2700 zł (w projekcie uchwały była wpisana kwota 2400 zł) oraz w ust. 3 w wysokości diety 
Członków Zarządu będącym radnymi z wyłączeniem etatowych członków Zarządu Powiatu – 
2500 zł (w projekcie uchwały była wpisana kwota 2200 zł). 
Pani Sekretarz dodała, że w uzasadnieniu do uchwały również dokonuje się takich samych 
zmian kwot jak zaproponowane powyżej. Poinformowała, że zmiana wysokości diet radnych 
również podyktowana jest wejściem w życie ustawy z dnia 17 września 2021r. o zmianie 
ustawy o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz 
niektórych innych ustaw. Dodała, że powyższa uchwała wchodzi w życie z mocą obowiązującą 
od dnia 1 sierpnia 2021r.  
Pan Buliński dodał, że należy podkreślić iż nie są to stawki maksymalne. 
Pani Sekretarz dodała, że kwotę maksymalną jaką mogą otrzymać radni to 3006,23 zł. 

Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 

Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały Nr XXV/159/2020 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 
nowomiejskiego na lata 2021 – 2034 ze zm.  

Pan Skarbnik omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2021. 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Czternastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XXV/160/2020 Rady 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu nowomiejskiego na 2021 r. ze zm.  

Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacjami o działalności 
Związku Powiatów Polskich oraz z raportami o miejscach publikacji artykułów prasowych i 
wzmianek dotyczących działalności Związku Powiatów Polskich.  
 
Raport Związku Powiatów Polskich stanowi załącznik nr 10. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu w tym punkcie nie poruszyli żadnego tematu. 
Wicestarosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 
 
 
                                                                                                                    Członek Zarządu 
                                                                                                                    Jerzy Czapliński 
 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


